
 

Jaarverslag secretaris IVN, afdeling Eys 2022. 

Op 31 december 2022 telde de IVN, afdeling Eys 128 leden. 

Corona liet in 2022 ook nog van zich horen, maar het ‘einde’ kwam in zicht en er kon 

langzaam weer gestart worden met de (pre) organisatie van activiteiten. Dat voelde voor 

iedereen goed. 

We hebben ook dit jaar meerdere (Zoom) bestuursbijeenkomsten belegd om verenigingszaken 

te bespreken en ervoor te zorgen dat zodra het weer mogelijk zou zijn “onze afdeling weer te 

openen”. En gelukkig konden er vanaf maart 2022 weer activiteiten aangeboden worden.  

Ook werden er verschillende bijeenkomsten belegd met IVN- Heuvelland om te kijken hoe 

we de reeds bestaande samenwerking konden uitbreiden / versterken. Werkgroepen gingen 

aan de slag met de verkenning / inventarisatie van elkaars documenten op de onderdelen 

‘bestuurlijk’, ‘leden & financiën’ en ‘communicatie’. De overlegmomenten krijgen een 

vervolg in 2023. 

 

Het thema ´bestuursversterking / bestuursuitbreiding´ is dit jaar een stevig aandachtspunt, 

zeker met het oog op de toekomst van onze afdeling. Daarom heeft het bestuur ook dit jaar 

weer een dringend beroep op haar leden gedaan, want in maart 2023 zijn 3 bestuurs-

vacatures! 

De uitvoering van het project “reconstructie Mr. Dr. Froweinweg” is gestart en de praktijk 

laat zien dat planning en uitvoering niet altijd in balans zijn. Onze “paddenbrigade” o.l.v. 

Marian Neven is weer in actie moeten komen om de najaarstrek veilig voor de padden te laten 

verlopen. Het hele project vraagt continue aandacht!  

In 2022 zijn weer een aantal bermen geïnventariseerd en de resultaten zijn bij de gemeente 

aangeleverd. Er zal overleg met de nieuwe wethouder gevoerd worden om de vervolgstappen 

te bespreken voor wat betreft het maaibeleid.  

Onze afdeling is aanwezig geweest bij twee regiovergaderingen, één vergadering daarvan 

hebben wij als afdeling in ons gebouw georganiseerd. Uitwisseling van activiteiten en 

ontwikkelingen bij de afdelingen binnen de regio Zuid-Limburg is een belangrijk doel van 

deze bijeenkomsten, alsook het bevorderen van meer samenwerking. Ook wordt bv. 

besproken hoe we meer en vooral ook meer jongere leden kunnen binnenhalen.   

Daarnaast werd eenmaal deelgenomen aan een bijeenkomst van het District. Limburg is nog 

de enige provincie die een – door de Provincie ruim gesubsidieerd – overkoepelend 

provinciaal district kent. De organisatie van diverse cursussen is een belangrijke opdracht. In 

2021 werd succesvol het Bomenfestival georganiseerd. Dit jaar werd als vervolg hierop 

gestimuleerd en gefaciliteerd om een Bomencursus aan te bieden op afdelingsniveau. Onze 

afdeling heeft deelgenomen aan een voorbereidingsbijeenkomst hierover. Inmiddels wordt 

een bomencursus aangeboden door de afdelingen van Eys en Heuvelland samen. Op de 

valreep van 2022 bood het district voor actieve IVN-leden de mogelijkheid aan om een 



felgekleurde IVN-jas aan te schaffen, ook om zo de zichtbaarheid van het IVN als vereniging 

te vergroten. 

Zowel bij de regiovergadering als bij de districtsvergadering werd stilgestaan bij het 

overlijden van Tineke de Jong. Zij was jarenlang een grote steunpilaar voor het IVN in 

Limburg en heeft veel landschaps- en natuurgidsencursussen opgezet en begeleid. 

Tenslotte werden twee vergaderingen van de Natuur- en Milieufederatie bezocht, de 

overkoepelende organisatie van natuur- en milieuverenigingen. Hierin werd o.a. de invoering 

van de Omgevingswet en de bijbehorende Omgevingsvisie besproken. Het is belangrijk dat de 

natuur- en landschapsbelangen daarin goed geborgd worden. Ook werd digitaal deelgenomen 

aan het symposium vanwege het 50-jarig bestaan van de federatie.  

De actie ‘Rabo Club Support’ kende dit jaar een mooie opbrengst en zorgde weer voor een 

blij gezicht van de penningmeester. Bij deze iedereen bedankt, die zijn stem op onze afdeling 

uitbracht.  

In het verenigingsjaar 2022 heeft IVN, afdeling Eys weer medewerking kunnen verlenen aan 

activiteiten en zelf ook weer activiteiten kunnen / mogen organiseren.  

Ook in 2022 geen mooie start met de Nieuwjaarswandeling, maar deze werd omgezet in een 

gezellige Lentewandeling. Daarna werd in mei de gelegenheid geboden om aan een 

wandeling deel te nemen. Ook hebben we dit jaar met een mooie groep wandelaars als 

afdeling kunnen deelnemen aan de door IVN, afdeling Vijlen-Vaals goed georganiseerde 

Sterwandeling. Deze wandeling vormde de afsluiting van het wandeljaar 2022. 

In mei werd aan alle leden en donateurs de mogelijkheid geboden om deel te nemen aan de 

ledendag / excursie naar de mooie kasteeltuinen te Arcen. Er was een goede belangstelling en 

alle deelnemers hebben genoten en kijken met een tevreden gevoel terug op deze dag. Er was 

zelfs te horen: “Dit is voor herhaling vatbaar!” 

De vogelwerkgroep heeft dit jaar o.l.v. de nieuwe coördinator, Andrea Senden, eindelijk weer 

een ‘gewoon jaar’ kunnen afwerken. De nestkasten in de 3 gebieden konden weer wekelijks 

gecontroleerd worden. Ook konden de excursies en de afsluiting van de controleperiode weer 

in gezamenlijkheid plaatsvinden. De VWG heeft de broedresultaten tijdens de 

najaarsvergadering besproken en de broedresultaten zijn ook weer naar de betrokken 

instanties gestuurd. 

Voor de jeugdwerkgroep was de adoptie van de poel en aansluitend de deelname aan de 

Nationale Slootjesdag de startactiviteit van 2022. De eerste ‘poel-onderhoudsbijeenkomst' in 

oktober werd een hoogtepunt en het jaar werd afgesloten met een sfeervolle kerstactiviteit.  

Met een 3-tal interessante lezingen konden we dit najaar ook weer vele natuurliefhebbers en 

geïnteresseerden een plezier doen. Alle lezingen konden zich verheugen op een grote 

belangstelling. 



De samen met IVN-Heuvelland georganiseerde bomencursus, had door de vele aanmeldingen 

van enthousiaste cursisten ook een succesvolle start met het thema ‘herfst’. De cursus wordt in 

2023 afgerond met de thema’s ‘winter - lente en zomer’ 

De wegkruisengroep kent een moeilijke periode. Door overlijden en ziekte van een aantal 

werkgroepleden wordt het steeds moelijker om de taken uit te voeren. Hopelijk krijgt deze groep 

versterking! 

Eindelijk weer een verenigingsjaar dat bruiste van mooie en interessante activiteiten. Hopelijk 

krijgt dit een vervolg in 2023.  

Ook hebben we dit jaar onze leden weer tussentijds kunnen informeren over ‘het wel en wee 

van de vereniging’ middels (nieuws)brieven en door het laten verschijnen van twee uitgaven 

van het Eyser Natuur Koeriertje. Verder was onze vernieuwde website, die onderdeel was van 

een transitie door het landelijke IVN, te raadplegen voor actuele informatie. De transitie is 

begin 2023 afgerond. Dank aan ons bestuurslid L. Langens, die dat hele, niet altijd soepel 

verlopend, proces op een professionele manier bewaakte en begeleidde. 

Graag wil ik iedereen voor de laatste keer bedanken voor de medewerking in welke vorm dan 

ook en wens iedereen een 2023 toe, dat hopelijk weer een IVN – jaar wordt met veel mooie en 

bijzondere natuurervaringen en vooral dat iedereen dit allemaal in een goede gezondheid mag 

beleven. 

Dit is mijn laatste jaarverslag als secretaris van IVN, afdeling Eys. Aan mijn bestuurstermijn 

van 8 jaar als secretaris komt een einde. Het was een stevige klus met heel wat noodzakelijke 

en bestuurlijke uitdagingen, maar zeker ook een mooie periode, mede door de goede en 

prettige samenwerking met de medebestuursleden. 
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